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Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 8/2021 

konaného dne 9. 12. 2021 - videokonferenčně 
 
Přítomni: 

1. Josef Komínek 5. Milan Mokrý 

2. Jana Nagyová 6. Zdeněk Navrátil (místopředseda) 

3. Václav Venhauer (předseda) 7. Hana Škodová 

4. Petr Piáček 8. Hana Strnadová (tajemnice) 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Vladimír Malý 4. Ondřej Tůma 

2. Josef Jambor 5. Jan Mokříš 

3. Jan Kerber 6. Aleš Kratina 

 
Hosté: 

1. Miroslav Houška (náměstek hejtmana) 

2. Martin Hyský (předseda výboru pro rozvoj strategických projektů, životní prostředí a MA 21) 

3. Pavel Bartoš (KrÚ, odbor dopravy a silničního hospodářství) 

4. Veronika Vošická Buráňová (BESIP) 

5. Tomáš Mátl (Krajská správa a údržba silnic Vysočiny) 
 
Program: 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu; 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání; 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství; 

4. Veřejná doprava Vysočiny – informace z oblasti veřejné dopravy;  

5. Plán činnosti komise na rok 2022; 

6. Diskuze, různé; 

7. Závěr. 

 
1. Zahájení jednání, schválení programu 
Václav Venhauer, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Sdělil, že z důvodu epidemiologické situace bylo jednání svoláno 
videokonferenčně.  Dle počtu přítomných členů konstatoval, že komise není usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl přítomnými členy komise schválen. K zápisu ze 
zasedání č. 7/2021 nebyly vzneseny žádné připomínky. 
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2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Václav Venhauer provedl kontrolu plnění úkolů a usnesení z posledního zasedání dopravní 
komise. 
 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Hana Strnadová předložila následující informace: 

- vyúčtování staveb realizovaných v letošním roce, dofinancování a ukončování smluv, 
zazimování staveb, příprava a realizace veřejných zakázek na akce, které budou 
zahájeny v příštím roce; 

- akce Stáj – Zhoř – ukončeno řízení před ÚOHS, nedošlo k pochybení, realizace stavby 
bude probíhat v roce 2022; 

- akce II/602 obchvat Jihlava – část JIH – rozhodnutí ÚOHS kraj prozatím neobdržel; 
- nová výzva IROP – výběrová řízení budou vypsána, až bude známo úplné znění výzvy, 

k dispozici by mělo být 1,3 mld. Kč (je připraveno 13 staveb); 
- ministerstvu dopravy byl zaslán dopis s žádostí na financování dvou staveb ze SFDI 

v souvislosti s přípravou staveb využitelných pro přepravu komponent pro výstavbu NJZ 
elektrárny Dukovany. 

 
V následné diskusi bylo řešeno financování KSÚSV v příštím roce a inflační doložky 
v uzavíraných smlouvách. 
 
 
4. Veřejná doprava Vysočiny – informace z oblasti veřejné dopravy 
Pavel Bartoš předložil následující informace z oblasti veřejné dopravy: 

- nový jízdní řád s platností od 12. 12. – informování cestujících, přečíslování některých 
linek, výrazné změny ve východní oblasti Třebíčska; 

- 12. 12. dochází k rozšíření tarifu VDV na mezikrajské přesahy; 
- v řešení je nová smlouva na provoz linky na trati 228 Kamenice nad Lipou – Obrataň od 

roku 2025; 
- v příštím roce končí smlouva na trati 243 Moravské Budějovice – Jemnice. 

 
K jednání se připojil místopředseda komise Zdeněk Navrátil a komise se stala 
usnášeníschopnou.  
 
Petr Piáček se dotázal, zda byla změna jízdních řádů komunikována se starosty dotčených obcí 
a požádal o předložení nového jízdního řádu na trati 227 Kostelec u Jihlavy – Slavonice. 
Pavel Bartoš sdělil, že komunikace se starosty probíhá a jízdní řád trati 227 bude vložen na 
uložiště dopravní komise. 
 
Úkol: vložit jízdní řád trati 227 na uložiště dopravní komise.  
 
 
5. Plán činnosti komise na rok 2022 
Členové komise obdrželi s předstihem návrh plánu činnosti komise na rok 2022, který navazuje 
na činnost komise v letošním roce. 
Členové komise k předloženému plánu činnosti nevznesli žádné podněty ani připomínky. 
 
Usnesení 005/08/2021/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
Radě Kraje Vysočina schválit Plán činnosti Dopravní komise Rady Kraje Vysočina na rok 2022. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
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6. Diskuze, různé 
Tomáš Mátl zhodnotil činnost KSÚSV v letošním roce, pohovořil o realizovaných stavbách, 
čerpání přílohy D1A a D1B rozpočtu kraje a zimní údržbě. 
 
Hana Škodová vznesla dotaz, v jaké fázi je příprava výstavby okružní křižovatky Rouchovany – 
Slavětice – Hrotovice – Dalešice. 
Hana Strnadová odpověděla, že v současné době je připravováno výběrové řízení na 
zhotovitele a je podaná žádost o vydání stavebního povolení. Akce by měla být realizována 
společně s druhým úsekem první stavby.  
 
V závěru pohovořil Tomáš Mátl na základě dotazu Václava Venhauera o covidových opatřeních 
zavedených v KSÚSV. 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 13. 1. 2022 od 14:00 hodin. 
 
 
7. Závěr 
Václav Venhauer poděkoval přítomným členům a hostům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Václav Venhauer 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina  
 
 
 
Ing. Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
Zpracovala Dana Vrábelová dne 13. 12. 2021. 


